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Protokół 
Z posiedzenia Komisji edukacji Kultury i Sportu 

Z dnia 21 listopada 2011 roku. 
 
obecni 
 
1. Radny Andrzej Mentel   przewodniczący komisji  obecny 
2. Radna Irena Owczarz        obecna 
3. Radny Dominik Penar         obecny 
4. Radny Sylwester Iwanowski       obecny 
5. Radny Marian Kita        obecny 
6. Radna Ewa Fronczek        obecna 
 
w posiedzeniu uczestniczyli 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Doradca Burmistrza Andrzej Świątek, Dyr. MOSIR 
Henryk Michalski, Prezes APN Przemysław Szałański. Mieszkanka Pani Monika 
Wesołowska, Pani Joanna Miter 
 
tematy posiedzenia komisji  
 

1. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji- zakres działalności, plany na przyszłość 
2. Stopień realizacji zadań inwestycyjnych do wykonania w 2011 roku w zakresie 

Edukacji Kultury i Sportu  
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

 
 

pkt. 1 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Proszę o zadawanie pytań do materiału 
przedstawionym w pkt. 1 
 
Radna Irena Owczarz: Jak wygląda aktualna sytuacja Trafica, co z urządzeniami, które tam 
się znajdują, czy są jakieś osoby, które są zainteresowane wynajęciem tego obiektu. Czyli 
ktoś zarabiał na sprzęcie Miasta. Czy są zamierzenia w kierunku wydzierŜawienia kawiarni? 
 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Urządzenia były zakupione przez ZBK i zostały 
przekazane do Gimnazjum, nie zostały wciągnięte na stan inwentaryzacyjny. Niestety tak jest 
to dość skomplikowana sprawa.  
 
Dyr. MOSIR Henryk Michalski: Z umowy dzierŜawy zrezygnowali sami dzierŜawcy. 
 
Radna Ewa Fronczek: Doszły mnie słuchu, ze na nowym boisku przy stadionie doszło do 
jakichś zniszczeń, czy mieszkaniec moŜe wejść Normanie na boisko. 
 
Dyr. MOSIR Henryk Michalski: Tak była taka sytuacja poniewaŜ monitoring nie obsługuje 
wszystkiego, tylko płytę boiska i wyłącznie. Tak za okazaniem legitymacji lub dowodu 
osobistego.  



 
Radny Marian Kita: Jak często parkiet na hali jest myty. Dlaczego jest zatrudniony tylko 
jeden woźny. Jak wygląda sprawa nagłośnienia na hali. Czy coś się zmieniło jeśli chodzi o 
wysokość kwoty wydzierŜawienia hotelu przy MOSIRZE? 
 
Dyr. MOSIR Henryk Michalski: Ścierany jest raz dziennie po południowych zajęciach, 
zaleŜy to od sytuacji, czasem częściej się go czyści, wykonawca parkietu zalecił, Ŝeby był 
ścierany raz na dzień, a na mokro raz na dwa tygodnie. Pracownicy pracują zgodnie z 
ustalonym harmonogramem, jeden pracownik wystarcza, jeŜeli będą takie potrzeby to wtedy 
będzie pracownik dodatkowy. To samo dotyczy sprzątaczek, równieŜ pracują według 
ustalonego harmonogramu. W zakresie obowiązków organizatora, jest zapewnienie ochrony, 
nagłośnienia. Umowa w sprawie hotelu przy MOSIRZE zawarta jest na czas nieokreślony z 
tym, Ŝe do końca roku 2012 nie moŜemy zmienić postanowień zawartej umowy. Środki jakie 
uzyskujemy z hotelu wynoszą 3533 zł. 
 
Radny Dominik Penar: Proponuję wyceniać koszty najmu hali. Musi być jasna informacja 
Ŝe, Kwota dotacji jaką dajemy to nie jest ostatnia kwota, która trafia do stowarzyszeń. 
Musimy się zastanowić nad tym jak wygląda wykorzystanie sal w szkołach. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Jestem zwolennikiem tego, Ŝeby małe 
sale teŜ były wynajmowane po zakupie biletu np. sala gdzie moŜna pograć w tenisa 
stołowego. UwaŜam, ze kawiarnia mogła by oŜyć dzięki funkcjonowaniu np. koła 
szachowego. Funkcjonuje w Czeladzi amatorska liga piłki noŜnej, moŜe teŜ uda się tak z 
tenisem stołowym. UwaŜam, Ŝe parkiet powinien być częściej zmywany na wilgotno, tak aby  
była odpowiednia przyczepność buta do powierzchni parkietu, poniewaŜ jeśli takiej 
przyczepności nie ma wtedy łatwo o poślizg i kontuzję.  
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy są pytania do Pana Dyrektora? 
 

pkt.2 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy są pytania do tego punktu? 
 
Pytań nie było. 
 

pkt.3 
 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012” 
 
Temat omawia Z- ca Burmistrz a Teresa Wąsowicz 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy są pytania do tego punktu? 
 
Radna Irena Owczarz: W zadaniach publicznych brakuje mi punktów dot. osób 
niepełnosprawnych . 
 
Z- ca Burmistrz a Teresa Wąsowicz: Nie moŜemy przekazywać dotacji na osoby 
niepełnosprawne, bo to nie jest zadanie własne gminy. 



 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Chciałbym zapytać o tryb powoływania i 
zasad działania komisji konkursowych. Zgłaszam wniosek o zwiększenie środków na zadanie 
wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu do poziomu obecnego roku. Jestem 
przekonany, Ŝe poziom 400 000 zł to jest absolutne minimum, które powinniśmy zapewnić 
aby sport funkcjonował na zbliŜonym poziomie w tym roku. 
 
Z- ca Burmistrz a Teresa Wąsowicz: Radnych nie ma poniewaŜ w ogóle tam nie powinni 
się znaleźć. Było to moje niedopatrzenie radny nie powinien się znaleźć w komisji 
rozdzielającej środki. 
 
Radny Dominik Penar: Czy mamy juŜ informację jakie środki finansowe pozyskały kluby 
sportowe. Jaka wysokość dotacji wpłynęła na konto klubu, co było organizowane przez klub. 
Popieram wniosek Pana Andrzeja Mentla. JeŜeli chcemy być przekonani, Ŝe środki, które 
przekazujemy klubowi mu się naleŜą to w jakiś sposób powinniśmy weryfikować jego 
działalność, trudno to robić z opóźnieniem 1,5 rocznym. Musimy dokonać takiej weryfikacji 
wcześniej. 
 
Radny  Sylwester Iwanowski: Nie róbmy w ten sposób, Ŝe tam gdzie jest nacisk na wynik to 
naleŜą się pieniądze a tam gdzie nie niema takiego nacisku to nie ma pieniędzy.  
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Odczytuje wniosek Pani Moniki 
Wesołowskiej dotyczący dachu śłobka. 
 
Radna Ewa Fronczek: Czy nie moŜemy naprawić tych dziur w dachu, nie moŜe być tak, Ŝe 
będzie się lało do środka pomieszczenia w, którym są dzieci.  
 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz:  Dziwie się, Ŝe Pani dyrektor nic mi w tej sprawie nie 
mówiła. Zajmie się tą sprawą i dam odpowiedź rodzicom o zakończeniu tej sprawy. Było 
zgłoszenie, ale nie było informacji na temat nieszczelnego dachu w budynku. 
 
Mieszkanka Monika Wesołowska: Pani dyrektor, zgłaszała taką potrzebę na początku roku. 
śłobek wymaga powaŜnego remontu, w pierwszej kolejności do naprawy jest dach, następnie 
okna w śłobku. 
 
Radny Dominik Penar: Musi być wykonana pełna inwestycja a nie sama wymiana okien 
środki muszą się znaleźć na ten cel.  
 
Mieszkanka Jolanta Miter : ZłoŜyłyśmy wniosek o remont przedszkoli na komisję rozwoju,  
proszę o poparcie tego wniosku. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Składam wniosek o zwiększenie środków 
w § 3 w wysokości środków planowanych na realizację programów z utrzymaniem środków z 
2011 roku. 
 
Radny Marian Kita: Zgłaszam wniosek dalej idący, proponuję aby była to kwota 440 000 zł. 
 

Głosowanie Projektu chwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 



24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012” 
wraz z przyjętym wnioskiem. 
 
głosów za 3 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2011 rok.  
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: Zmiany zwiększają dochody budŜetu 
o kwotę 911 120 zł. Generalnie brakuj pieniędzy na oświatę, liczymy, Ŝe przez te dwa 
miesiące jakieś środki nam jeszcze wpłyną. Zwiększamy podatek od nieruchomości od osób 
prawnych.  
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Cały czas słyszymy, Ŝe brakuje pieniędzy 
na oświatę, skonstruujmy taki budŜet, Ŝebyśmy mówili, Ŝe brakuje na drogi czuje się z tym 
źle jako przewodniczący komisji Edukacji.  
 
Radny Marian Kita: BudŜet musimy ustalić na przyszły rok taki, aby nauczyciele mieli 
zapłacone za wszystkie wypracowane godziny. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Odczytuje pismo Przewodniczącej Rady 
Miejskiej Pani Jolanty Moćko dot. zakończenia zaległych spraw, które były kierowane do 
Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Odczytuje odpowiedź na wniosek 
pracowników obsługi administracji. 
 
Wniosek Komisji Edukacji Kultury i Sportu: Komisja Wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości 
dokonania 5% podwyŜki dla pracowników administracji i obsługi z wyrównaniem od 1 lipca 
2011 roku. 
 
Głosowanie 
Głosów za 5 
Głosów przeciw  
Głosów wstrzymujących się  
 
Wniosek Komisji Edukacji Kultury i Sportu: Komisja wnioskuje o przygotowanie 
szczegółowego harmonogramu planowanych inicjatyw kulturalnych oraz sportowych wraz ze 
wskazaniem planowanych do wydatkowania środków finansowych w roku 2012 proszę o 
przygotowanie materiału przed kolejną sesją rady miejskiej. 
 
Głosowanie 
Głosów za 5 
Głosów przeciw  
Głosów wstrzymujących się  
 
Radny Marian Kita: Brak afiszy, plakatów na hali, które by mówiły o wydarzeniach 
odbywających się na tej hali. 
 



Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Wszystkie plakaty, afiszy, reklamy są 
płatne nie ma nic za darmo, za wszystko klub musi zapłacić. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Czy są jeszcze pytania w tym punkcie? 
 
Pytań nie było 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący komisji: Zamykam posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołował                    Przewodniczący 
Krystian Załęczny     Komisji Edukacji Kultury i Sportu 
        Radny Andrzej Mentel 


